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Der gemeinsame Workshop der Internet-Plattform Kakanien revisited und des Germanistischen Instituts der Eötvös-Loránd-Universität Budapest (01.-03.12.2005) umfasst Fallbeispiele, die neue Medienverbünde und peripherisierte Medienphänomene in Mittelosteuropa um 1900 und 2000 auf ihre innovatien Kapazitäten befragen. Die Vorträge widmen sich emergierenden Konfigurationen in den Bereichen Theater, Film, Publizistik und Neue Medien.
Der Workshop ist selbstverständlich eine öffentliche Veranstaltung, zu der Interessierte herzlich eingeladen sind.








This workshop, organized in cooperation by the Internet Platform Kakanien revisited and the Institute of German Literatures and Languages at the Eötvös Loránd University in Budapest (December 1-3, 2005) presents case studies that investigate the innovative capacites of new media networks and peripheral media phenomena in Central and Eastern Europe around 1900 and 2000. The contributions deal with emerging configurations in the realms of theatre, film, journalims and new media.
The workshop will be open to the public, so all who are interested in such topics are cordially invited.





A Kakanien revisited internetes platform és az Eötvös Loránd Tudományegyetem Germanisztikai Intézetének közös workshopja (2005. 12. 1.-3.) olyan esettanulmányokat ölel föl, amelyek az új médiaszerveződések és a periferizált mediális jelenségek innovatív kapacitásait vizsgálják Közép-Kelet-Európában 1900 és 2000 körül. Az előadások a színház, a film, a publicisztika és a weblog területén elhelyezhető, emergáló konfigurációkat veszik célba. 
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